



Directorate of Civil Aviation
Grand-Duché de Luxembourg

DAC Luxembourg Flight Examiner Information (FCL.1015.C)

CONFIRMATION

I the undersigned (name) _____,

authorised examiner for (country and Authority)

hereby confirm having received the DAC Luxembourg information for Flight Examiners in

accordance with FCL.1015.C on (date) _____

Signature:

(Please provide your e-mail address: _____)

(Please return this confirmation to DAC Luxembourg by post or e-mail)





Direction de l'Aviation Civile
Grand-Duché de Luxembourg

INFORMATION NOTE ON DATA PROTECTION NOTICE D'INFORMATION SUR LA PROTECTION DES DONNEES

Flight examiners

Examineurs de vol

Personal data are processed for the purpose of the certification of flight examiners for ULM licences (ultralight aircraft) and FCL licences.

Les données à caractère personnel sont traitées en vue de l'agrément des examinateurs de vol pour les licences ULM et les licences FCL.

The data subject has the right :

- to access to their personal data,
- to rectification or erasure of personal data or restriction of processing,
- to object to processing,
- to withdraw consent at any time where processing is based on consent, and
- to lodge a complaint with the CNPD (<https://cnpd.public.lu/en.html>).

Toute personne concernée a le droit :

- d'accéder à ses données personnelles,
- de demander la rectification ou l'effacement des données personnelles, ou la limitation du traitement,
- de s'opposer au traitement,
- de retirer son consentement à tout moment lorsque le traitement est fondé sur le consentement, et
- d'introduire une réclamation auprès de la CNPD (<https://cnpd.public.lu/fr.html>).

Failure to provide these data will prevent the issuance or renewal/revalidation of the flight examiner's certificate.

Le fait de ne pas fournir les données à caractère personnel requises à la DAC fera obstacle à l'agrément d'examineur.

For more detailed information on the protection of your personal data, please consult our website:
<https://dac.public.lu/direction/RGPD/index.html#GDPR>

Pour des informations plus détaillées sur la protection de vos données personnelles, veuillez consulter notre site web :
<https://dac.public.lu/direction/RGPD/index.html#RGPD>



Direction de l'Aviation Civile (DAC)
4, rue Lou Hemmer
L-1748 Findel (Luxembourg)
Tel.: 00352 247 74900
E-Mail: civilair@av.etat.lu